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hudebníci získali 

v Polsku.

Práce Ekokroužku.

O tom, jak se žije ochráncům přírody na školním 
pozemku, se dozvíte na straně 16 - 17. 

Termální lázně Györ.
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 Vedoucí odboru investic a správy majetku, 
Zdeněk Váňa, loví v kašně při rozsvěcení vánočního 

stromu výherní kapříky.

Oddíl Orlovci je plnoletý. Čtěte na str. 16 - 17.
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Úvodník
Vánoce za dveřmi

Už od rána 26. listopadu, tradičně v pátek před první adventní nedělí, se Hulínské náměstí zaplnilo prodejními 
stánky, v kašně plavali kapři, z amplionů zněly koledy. Na podvečer bylo připraveno slavnostní rozsvícení vánočního 
stromu organizované Střediskem volného času ve spolupráci s odborem investic a správy majetku města, Kombytem, 
Základní uměleckou školou a dalšími institucemi.  

Svítilo slunce, bylo chladno a jasno, téměř bezvětří. Zejména maminky s kočárky a senioři měli možnost prohléd-
nout, co trhovci nabízeli zvláště, když nosy šimrala lákavá vůně uzených klobás,  domácí  zabíjačky,  horkého punče 
a sladkých frgálů.

Lidí přilákaných utěšenou atmosférou a vlídným počasím během odboledne stále přibývalo. Po čtvrté hodině 
„rozbalili krám“ i zaměstnanci hulínské radnice a začali vydávat Radniční punč. Jako vždy ho nalévali do hrníčku s ob-
rázkem historické budovy města, který si i tentokrát za symbolickou cenu mohli lidé odnést domů. Letošní sběratelský 
kousek nese motiv Základní umělecké školy.    

Součástí programu byla oblíbená soutěž o kapry v kašně. 
Ten, kdo si od dětí v červených čepicích vybral perníček s obráz-
kem ryby, jednoho ze dvanácti kaprů vyhrál.

 V půl páté začal kulturní program moderovaný Kamilou 
Polákovou a Janou Šálkovou. Zahájily děti z mateřské školy 
Decent, následovala ukázka z divadelní hry Mrazík z LDO. Po té si 
diváci měli vyslechnout slavnostní fanfáru z radničního balkonu. 
Radnice, jak všichni víme, je od majoritní části náměstí oddělena 
frekventovanou dopravní tepnou. Excelentní trumpetové trio tak 
muselo soupeřit s dopravním ruchem a skrze kordon pomalu se 
plazících kamionů jeho tóny pronikly jen k posluchačům stojícím 
blíže vozovce. Naštěstí se „kombyťáci“ skvělým nasvícením po-
starali, aby na trubače na balkoně bylo alespoň dobře vidět. Je 
zde dokonce reálná naděje, že v příštím roce, kdy už dálnice bude 
plně funkční, si fanfáry vychutnáme v plné kráse. 

Dále se v programu na hlavním pódiu předvedlo žesťové kvarteto pod vedením p.učitele Voříška.Vystoupil pěvecký 
kvartet, a hned po té pěvecké duo. Následoval flétnový soubor pod vedením pana učitele Dlouhého. Po nevšedním kul-
turním zážitku, který zprostředkovali posluchači JAMU Roman Hoza ml., Lukáš Hacek a Robert Koubek, a po vystoupení 
pěveckého sboru Zvonky pod taktovkou paní učitelky Zapletalové, se slova ujal pan starosta. Lidem tísnícím se na zcela 
potemnělém náměstí, popřál pohodové prožití svátků a hodně sil v nadcházejícím roce. 

Došlo na odpočítávání. Přesně v půl šesté se světla na stromě rozsvítila. Rozzářilo se i betonové torzo, na které se 
každoročně aranžuje coby součást vánoční výzdoby nový letopočet. 

Následující ohňostroj vydařený podvečer korunoval. 
Romantické duše postrádaly sněhové vločky, ale praktik ví, co je s tím pak práce. Jen ať se sníh klidně zdrží. Však 

si ho určitě ještě užijeme.
Šťastné a veselé!
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Usnesení č. 1

z 1. schůze rady města Hulína, konané dne 11. listopadu 2010

Rada města po projednání a v souladu se zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění později vydaných předpisů
1. Doporučuje Zastupitelstvu města
2. Schvaluje
3. Projednala

1) doporUčUje zastUpitelstvU města
a) schválit záměr prodeje volné bytové jednotky č. 801/5 
o velikosti 1+1 umístěné v Hulíně na ul. Záhlinická 
v domě č.p. 800, 801 na pozemcích parc. č. 2629 a 2631 
zast. plocha se spoluvlastnickým podílem na společných 
částech domu č.p. 800,801 a spoluvlastnickým podílem 
na pozemcích parc. č. 2629 a 2631 zast. plocha v obci 
Hulín za nejvyšší nabídnutou cenu. Vyvolávací cena činí 
380.000,- Kč;

b) vydat toto usnesení:
ZM v souladu s ust. § 6 odst. 5 písm. f) zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve zně-
ní později vydaných předpisů, určuje zastupitele pana 
Ing. Jiřího Schaffera, Javorová 677, Hulín pro spolupráci 
s pořizovatelem při pořizování územně plánovací doku-
mentace a jejích změn;
za body 1) a),b) zodpovídá: p. Váňa

2) scHvalUje
a) smlouvu o zřízení věcného břemene na části pozemku 
parc. č. 2143/1, 2146/2, 2147/1 vše v k.ú. Hulín f. E.ON 
Distribuce, a .s., IČ 280 85 400 za cenu 1.340,- Kč + 
DPH včetně nákladů spojených s vkladem do katastru 
nemovitostí a současně pověřuje starostu města jejím 
podpisem;

b) smlouvu o zřízení věcného břemene na části pozemku 
parc. č. 252/2 v k.ú. Hulín f. E.ON Distribuce, a.s., IČ: 
280 85 400 za cenu 1.200,- Kč bez DPH včetně nákladů 
spojených s vkladem do katastru nemovitostí a současně 

pověřuje starostu města jejím podpisem;
c) smlouvu o výpůjčce na část nebytových prostor o výmě-
ře 11 m2 vč. soc. zařízení v II. nadzemním podlaží domu 
č.p. 138 v k.ú. Hulín pro DECENT Hulín, příspěvková orga-
nizace se sídlem Hulín, Ed. Světlíka 1197, IČ: 479 93 344 
a současně pověřuje starostu města jejím podpisem;
d) schvaluje 
ukončení nájmu domu č.p. 38 v Záhlinicích dle smlouvy 
o nájmu nebytových prostor ze dne 30.7.2009 dohodou 
ke dni 1.12.2010.
záměr nájmu domu č.p. 38 s části pozemků parc. č. st. 
6/1, st. 6/2 a (299/1) vše v k.ú. Záhlinice;
e) schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 1673/1 
v k.ú. Hulín pro rozšíření zahrádky;
f) výsledek výběrového řízení na poskytovatele dodávek 
elektrické energie a sdružených služeb pro objekty města 
a veřejné osvětlení (dle přiložené tabulky). Vítězem 
výběrového řízení se stala fi. CENTROPOL ENERGY, a.s., 
IČ: 254 58 302, se sídlem Vaníčkova 1594/1, 400 01 
Ústí nad Labem. RM současně pověřuje starostu města 
podpisem Smlouvy o sdružených službách dodávky 
elektřiny na jeden rok s vítězem výběrového řízení až 
po uplynutí lhůty pro podání námitek proti výsledku 
výběrového řízení;
g) neplánované čerpání fondu investičního majetku 
Základní školy Hulín ve výši 60.000,- Kč na generální 
opravu kotle ve školní jídelně;
h) uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a souhlasu se zřízením stavby a Smlouvy o za-
jištění přeložky plynárenského zařízení a úhradě nákladů 
s ní souvisejících s firmou JMP Net, s.r.o., IČ: 276 89 841, 
se sídlem Plynárenská 499/1, 657 02 BRNO na prove-
dení přeložky plynovodní přípojky pro novostavby RD 
v Záhlinicích a současně pověřuje starostu podpisem 
příslušných smluv;
i) uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a souhlasu se zřízením stavby s firmou JMP 
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Net, s.r.o., IČ: 276 89 841, se sídlem Plynárenská 499/1, 
657 02 BRNO na provedení NTL plynovodu LPE dn 160 
na pozemku p.č. 2064/2 v k.ú. Hulín a současně pověřuje 
starostu města podpisem příslušné smlouvy;
j) podnájemní smlouvu na byt č. 1321/29 v domě č.p. 
1321 na ul. Družba v Hulíně která má být uzavřena mezi 
Silvií Klabalovou, bytem Družba II/1321, 768 24 Hulín 
a Sturaro Marzio, bytem Kyselovice 149, 768 11 Chropyně 
na dobu od 1. 11. 2010 do 31. 10. 2011;
k) Nájemní smlouvu č. 292720 1910 o nájmu pozemku 
parcelní číslo 2007/2 v katastrálním území Hulín uza-
vřenou mezi městem Hulín a Českými drahami, a.s. IČ: 
709 94 226 se sídlem Nábřeží L. Svobody 1222, 110 15 
Praha 1 v částce 4.806,- Kč/rok;
za body 2) a) - k) zodpovídá: p. Váňa
l) čestné prohlášení, že v rámci výzvy OP LZZ č. 69 – 
Vzdělávání pro územní veřejnou správu nepředloží projekt 

na aktivity, které jsou součástí žádosti o podporu před-
kládanou Zlínským krajem;
m) Smlouvu o výpůjčce č. 2/2010 uzavřenou mezi měs-
tem Hulín a Základní uměleckou školou, Hulín, okres 
Kroměříž, nám. Míru 123, 768 24 Hulín. Výpůjčka se 
týká vozidla VOLKSWAGEN TRANSPORTER r. zn. 2Z50666. 
Výpůjčka se uzavírá na dobu určitou, a to od 18. 11. 2010 
do 21. 11. 2010. 
za bod 2)  l) zodpovídá: Mgr. Kutá

3) projednala
RM projednala dopis Ing. Pivody.

V Hulíně dne 11. listopadu 2010

Mgr. Roman Hoza, starosta
Petr Polák, místostarosta

dění ve městě

V době vydání našeho měsíčníku je dálnice, kromě 
směru na Přerov, který bude otevřen v polovině příští-
ho roku, zprovozněna. Uveřejněné fotografie pochází  
z 23. listopadu, kdy dostali pracovníci stavebního úřadu 

dálnice od 3. prosince v předčasném užívání
příležitost od firmy Skanska a.s., celý úsek projet, těsně 
před jednáním o předčasném  užívání stavby.  MD

Poznámka: Fotky z dálnice si můžete prohlédnout 
na vnitřní barevné dvoustraně

seniořinení nad osobní setkání

Stalo se milou tradicí v tomto předvánočním čase 
navštěvovat občany v domovech pro seniory v Kroměříži, 
Holešově, Zborovicích, Kvasicích a Pačlavicích. I letos 
osmého prosince starosta, místostarosta, vedoucí soci-
álního odboru pan Zavadil a paní Floriánová každému 
hulínskému rodákovi a rodačce popřáli hodně zdraví, 
pohodové prožití svátků a předali balíček s ovocem. 
Představitelé města si s každým osobně promluvili 
a zodpověděli i hodně dotazů. Někteří senioři nemají 
v Hulíně příbuzné, a tak už se do svého rodného města 

nemají příležitost podívat. Z toho důvodu pracovníci 
sociálního odboru připravili v loňském roce projekt, kdy 
na náklady města postupně přivážejí seniory z domovů 
na exkurze, ukazují jim místa, ve kterých strávili mládí 
a produktivní věk. Akce se poprvé uskutečnila na jaře 
pro seniory z domova pro seniory v Holešově a setkala se 
s velkým ohlasem. Na příští rok město připravuje exkurze 
pro seniory z domovů v Kroměříži.

MD  
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senioři

vánoční zamyšlení pana faráře

Není to pro mě náhoda, že díky nabídce redakce 
Hulíňanu, mám možnost jako nový hulínský farář, skrze 
tento článek oslovit Vás, všechny občany Hulína. Dlouho 
jsem přemýšlel nad tím, co napsat v tomto předvánočním 
čase, abych Vás povzbudil na cestě hledání trvalého 
štěstí a přišel jsem na to, že by to mělo být něco, co mě 
samotného také povzbudilo. Dal jsem se do hledání 
a našel jsem příběh, který mi pomohl rozhodovat se pro 
to, co je podstatné.

Žena vyšla jednoho dne ze svého domu a uviděla 
tři staré muže s dlouhými bílými vousy sedět před jejich 
domem. Žádného z nich neznala. „Je na vás vidět, že 
máte hlad. Pojďte dál, připravím vám něco k jídlu,“ 
řekla. „Je tu pán domu?“, zeptali se. „Ne“, odpověděla. 
„Potom nemůžeme vstoupit“, odpověděli oni. Večer, 
když se manžel vrátil, žena mu pověděla, co se stalo. 
Ten řekl: „Běž, řekni jim, že jsem doma a pozvi je dál“. 
Žena vyšla ven a pozvala muže dovnitř. „Nemůžeme 
společně vstoupit do domu“ odpověděli. „Proč ne?“ 
zeptala se. Jeden z nich povstal, ukázal na další dva 
a řekl: „Jeho jméno je Zdraví. On se jmenuje Úspěch. 
A moje jméno je Láska.“ Pak dodal: „Teď běž a zeptej se 
svého muže, kterého z nás chcete doma“. Žena se vrátila 
a všechno řekla svému muži. Manžel měl velkou radost. 
„Jak milé!“ pověděl. „Vzhledem k naší situaci pozveme 
Zdraví. Ať přijde a naplní náš dům zdravím.“ Jeho žena 
nesouhlasila. „Můj milý, pozvěme raději Úspěch.“ A začali 
se domlouvat. Tchýně, když slyšela jejich rozhovor, přišla 
chvatně do pokoje a řekla: „Nebylo by lepší pozvat Lásku? 
Náš dům by byl naplněný láskou a byli bychom všichni 
šťastni.“ „Dáme na radu tchýně“ řekl manžel a obrátil se 
na svou ženu. Ta přikývla na souhlas. „Běž tedy a pozvi 
Lásku, bude to náš nejlepší host.“ Žena vyšla ven a zepta-
la se mužů: „Který z vás je Láska? Pojďte, prosím a buďte 
naším hostem.“ Muž jménem Láska vstal a šel k domu. 
Ostatní dva vstali také a následovali ho. Překvapená žena 
řekla: „Pozvala jsem jenom Lásku, proč jdete také vy?“ 
Muži odpověděli společně. „Kdybyste pozvali Zdraví, 

anebo Úspěch, ostatní dva by zůstali venku. Ale vy jste 
pozvali Lásku. A kamkoliv jde Láska, my jdeme s ním. 
Kde je Láska, tam bývá i Zdraví a Úspěch.“

  

Když z Tvého života zmizelo slunce, hledej hvězdu,
kterou jen pro Tebe rozsvítil Bůh.

Když stojíš s prázdnýma rukama, pak věz,
že Bůh od Tebe nežádá plné stodoly.

Když jsou pro Tebe zavřeny dveře Tvých bližních,
neodcházej od nich se zatrpklostí.
Bůh Tě miluje a někde otevře pro Tebe srdce lidí; a Ty to 
jistě poznáš.

Když se Ti zdá, že své poselství neseš do světa jako 
do pouště, kde Tě nikdo neuslyší,
uvědom si, že Ti Bůh nastavil své skryté antény, které 
přijímají každé slovo z Tvého srdce
a přenesou je přes vyprahlou krajinu na docela malý 
kousek země,
kde vzejde nový krásný svět ….

Za dveřmi je krásná, přímo kouzelná, Vánoční doba. 
Proto neváhejme a otevřme Ježíši, který přichází,

 všechny brány svého srdce, jako Maria a Josef, 
aby mohl vejít a zůstat s námi.

Pokojné prožití celé Vánoční doby, Vám přeje a ze srdce 
vyprošuje P. Jiří Ševčík.
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vánoční zamyšlení pana faráře
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Co nejsrdečněji Vás tímto také zvu k prožití Vánočního času do našeho kostela.

Štědrý den: 

Otvírání betléma  pásmo písní a mluveného slova pro děti i dospělé - 15 hodin

Půlnoční mše svatá  Záhlinice 22:00 hodin, Hulín 23:30 hodin 

25.12. Slavnost Narození Páně - slavnostní mše svatá - 9:15 hodin

26.12. Svátek Svaté Rodiny Ježíše, Marie a Josefa - slavnostní mše svatá - 9:15 hodin

27.12. Svátek sv. Jana, apoštola a evangelisty

28.12. Svátek sv. Mláďátek, mučedníků

1.1. Slavnost Matky Boží Panny Marie - slavnostní mše svatá - 9:15 hodin

6.1. Slavnost Zjevení Páně - slavnostní mše svatá - 18 hodin

9.1. Svátek Křtu Páně - slavnostní mše svatá - 9:15 hodin

P. Jiří Ševčík

standard č.  11:  místní a časová dostupnost poskytované sociální služby

kritérium zásadní

Poskytovatel určuje místo a dobu poskytování sociální služby podle druhu sociální služby, 
okruhu osob, kterým je poskytována, a podle jejich potřeb.

ne

V tabulce u všech standardů je opět uvedeno, o jaká jednotlivá kritéria dle platných standardů jde a dále, zda jsou tato 
kritéria pro inspekci kvality sociálních služeb brána v jednotlivých organizacích jako závazná, či nikoliv.

standardy kvality sociálních služeb: provozní standardy

V listopadovém čísle Hulíňanu bylo přislíbeno se-
známení s dalšími  provozními standardy. Pokračujeme 
v řadě čísly 11 – 12. Vzhledem k nedostatku prostor 

jsou v tomto příspěvku uvedeny pouze ve velmi zkrá-
cené formě. Další budou pokračovat v následujícím 
čísle.

Místo a denní doba poskytování sociální služby by 
měly odpovídat cílům a charakteru služby a potřebám cílové 
skupiny uživatelů. Pro kvalitu služeb je pak důležité přede-
vším možnost ji co nejpohodlněji využít. Dobrý poskytovatel 

vyjde v tomto ohledu uživatelům svých služeb maximálně 
vstříc tím, že zohlední jejich chování a možnosti. Umístění 
služby v rámci regionu bude do značné míry závislé na tom, 
kde se poskytovateli služby podaří sehnat vhodný prostor. 
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Poskytovatel sociální služby by měl zpřístupňovat 
široké veřejnosti informace o poslání, cílech, principech 
a cílové skupině uživatelů služeb a další informace, které 
usnadní orientaci pro zájemce o nabízené sociální služby, 
což přispívá také k jejich dostupnosti. Dobrá informova-
nost je základní podmínkou pro dostupnost služeb a také 
transparentnost. Dobře vypracované informační materi-
ály tak usnadní pracovníkům vyhledávání uživatelů (lidé 
se  o vás dozvědí sami), jednání o možnosti služby využít 
(zajímat se budou zejména ti, kterým je služba určena) 
a např. také napomohou získávání finančních prostředků 
(sponzoři se o nás snáz dozvědí, budou si moci námi 
podané informace ověřit ještě z jiného zdroje).

Především starší lidé jsou zvyklí využívat tištěné 
dokumenty – pokud se rozhodneme použít internet, 
musíme počítat s tím, že informace budou přístupné 
rodinám, úředníkům, lékařům, nikoli přímo uživatelům 
samotným. Sociální služby jsou považovány za služ-
by veřejné. Zpravidla jsou alespoň z části financovány 
z veřejných zdrojů (rozpočet obce, kraje, státu) nebo ze 
sponzorských darů. Je proto důležité, aby byly vytvořeny 
podmínky pro snadné sledování toho, jak je s veřejnými 
nebo sponzorskými prostředky hospodařeno. Zveřejnění 

standard č. 12: informovanost o poskytované sociální službě

kritérium zásadní

Poskytovatel má zpracován soubor informací o poskytované sociální službě, a to ve formě 
srozumitelné okruhu osob, kterým je služba určena.

ne

základních informací o zařízení či organizaci je jednou ze 
základních podmínek. 

Veřejně přístupný soubor informací, např. na webo-
vé stránky poskytovatele, by měl obsahovat především 
tyto informace: oficiální název zařízení nebo název po-
skytovatele, právní formu, IČO, statutárního zástupce 
a zodpovědného pracovníka, adresu sídla poskytovatele 
a místo poskytování služby, telefonické spojení, poslání, 
cíle služby a principy jejich dosahování, označení cílové 
skupiny uživatelů, podmínky pro poskytování služby, 
kapacitu zařízení, cenu služby pro uživatele.

Jasné informace o zařízení sociálních služeb značně 
přispěje k důvěryhodnému vnímání služeb nejen ze stra-
ny uživatelů a jejich rodiny, ale také dalších zájmových 
skupin – např. sponzorů, úředníků obecního úřadu apod. 
Navíc to usnadní a zefektivní jednání poskytovatele se 
zájemci o nabízené služby. Informovaní zájemci pak 
budou mít jasnější představu o tom, co jim služba může 
nabídnout. Zveřejněním vyjmenovaných informací je 
zároveň také splněna jedna ze základních podmínek pro 
vytvoření transparentního prostředí.

L. Spáčilová

tříkrálová sbírka začne 2. ledna 2011

Česká katolická charita se rozhodla vyslat tříkrálové 
skupinky s pokladničkami po Hulíně v rozmezí od 2. 1. do 
 8. 1. 2011. Toto sdružení patří k největším humanitárním 
organizacím v ČR. Výtěžek sbírky adresuje lidem v nouzi 
bez ohledu na jejich vyznání, rasu nebo národnost. Peníze 

pomáhají například lidem postiženým povodní nebo 
při realizaci různých charitativních projektů. Polovina 
získaných prostředků se vrací na místo, kde byly vysbírány 
a zbytek je směřován na humanitní pomoc do zahraničí 
a na zajištění chodu diecézních a arcidiecézních charit.
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odbor sociální a školský upozorňuje občany

k čemu slouží sněhové zachytávače a rozrážeče sněhu

svoz komunálního odpadu v době svátků beze změn
odbor životního prostředí oznamuje, že v pátek 24. 12. 2010 bude svoz domovního odpadu probíhat 

dle běžného harmonogramu. Po celý prosinec bude odpad svážen beze změn.

V poslední době stále přibývá situací, kdy zejména 
starší občané se na nás obracejí s problémy při vybírání 
důchodu v hotovosti na poště v Hulíně. Úřednice na poš-
tovní přepážce jim bez platného dokladu totožnosti 
odmítnou vydat požadovanou výplatu důchodu. Lidé 
někdy ztratí občanský průkaz, uplyne jim doba platnosti 
dokladu apod. Městský úřad jim sice vydá náhradní 
doklad, ale ten jim v těchto případech podle poštovních 
předpisů nenahrazuje občanský průkaz. Doporučujeme 
tedy občanům, aby si včas zkontrolovali datum platnosti 

dokladů totožnosti a dávali si na ně větší pozor. Mnohem 
bezpečnější a praktičtější je nechat si posílat výplatu 
penzí na bankovní účet. Pokud přes veškerou obezřetnost 
dojde k  tomu, že Vám v souladu s jejich předpisy pošta 
důchod nevydá a s jeho vyplacením pospícháte, je jedinou 
možností řešení této situace vyřízení nového občanského 
průkazu na počkání na Městském úřadu v Kroměříži 
za poplatek a po předložení Vaší fotografie.

RNDr. Ladislav Zavadil
vedoucí sociálního a školského odboru MěÚ Hulín

co je to pedikúra?
Je to ošetření nohou.
s čím jít na pedikúru?
Pedikúra odstraňuje plísně, zhuště-
né, klíšťové, zarostlé nehty, kuří oka, 
otlaky a zrohovatělou pokožku. Jsou 
nemoci a vady nohou, které nelze 

inzerce
žádným jiným zákrokem odstranit, než pravidelnou, 
pečlivě prováděnou pedikúrou.

kde najdu takovou pedikúru?
V Hulíně naproti pošty je vchod do modrého domu, 
kde si zazvoníte na zvonek PEDIKÚRA (první shora) 

dovrtělová ludmila, tel.: 723 063 424

Sněhové zachytávače a rozrážeče sněhu na střechách 
domů patří do skupiny bezpečnostního systému střech.

Sněhové zachytávače chrání nejen okapy střech 
domů před poškozením, ale především by měly chrá-
nit přilehlé prostory vstupů do domu, chodníků, cest, 

parkovišť a jiných prostranství a nižších staveb před 
nekontrolovatelným sesuvem sněhu ze střechy, zvláště 
toho mokrého a tím pádem i těžkého.

Rozrážeče sněhu, jak již z názvu vyplývá, slouží 
k rozrážení masy sněhu na menší kusy.
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Při pořizování zachytávačů či rozrážečů na střeše je 

třeba mít na mysli, že padající kusy sněhu ze střech mo-
hou mít za následek nejen škody hmotné, ale že mohou 
způsobit i vážná zranění. Před pořízením jakýchkoliv 
bezpečnostních prvků na střechách je vhodné věc vždy 

konzultovat s projektantem nebo přímo se statikem, 
popřípadě i s výrobcem střešní krytiny.

Ing. Jarmila Šašková
vedoucí stavebního úřadu

kUltUra dramaŤÁk v Hulíně slavil

Dvouhodinovým  pestrým šou oslavil 16. listopa-
du dvacáté výročí v sále Kulturního klubu  LITERÁRNĚ 
DRAMATICKÝ OBOR při Základní umělecké škole v Hulíně. 

Před dvaceti lety zde s prvními žáčky začínala 
mladičká paní učitelka Lenka Hanáková, dnes Urbanová. 
Za dvacet let  realizovala desítky představení, pohádek, 
soutěží, tanců a pohybové kultury, divadlo jednoho herce 
a před pěti lety zahájila setkávání s anglickými přáteli. 
Poslední dva roky s ní spolupracuje její bývalá žačka, nyní 
paní učitelka, Jana Šálková. Obě připravily i scénář oslav. 
V programu se představili absolventi s vyzrálými herec-
kými projevy, ale i současní žáci a začínající hvězdičky. 
Režie nenechala diváka celé dvě  hodiny vydechnout. 
Zazněly monology, scénky, pěvecká dueta i sóla, Tři 
růžová  prasátka si zahráli první jejich představitelé, aby 
přímo na scéně předali dohru nynějším představitelům 
této kouzelné pohádky. Slušelo to Cimrpánům i krásným 
tanečnicím. Program obohatily filmové šoty z historie 
„dramaťáku“. 

Představení vrcholilo rejem a tancem devade-
sáti malých i velkých herců, kteří i s paní režisérkou 
roztančili jeviště, forbínu i část sálu.  Celý pořad mode-
rovala Jana Šálková, se kterou se při moderování vy-
střídala desítka malých moderátorek. Na narozenino-
vém kašírovaném dortu na jevišti přibývalo růží, jimiž 
děkovali bývalí žáci za to, co se v tomto oboru nauči-
li. Ještě kytky a blahopřání ředitelky ZUŠ paní Emilie 
Šimordové a pana starosty Romana Hozy a opona padá. 
Za dvacet let prošly tímto oborem stovky dětí. Po absolvo-
vání si mnozí zvolili profesionální dráhu, ostatní si rozšířili 
a rozšiřují kulturní obzory. Naučili se a dále se učí jevištní 
řeči, recitaci a získávají tím cennou devizu pro další život.

Připojuji i své blahopřání:
Vám všem, kteří vstupujete „na prkna, která zna-

menají svět“, a nesete svou kůži na trh, přeji pevné 
zdraví, úspěšná vystoupení a spokojenost v osobním 
i profesním životě.

Věra Gremlicová

rozhovor s lenkou Urbanovou

Nestává se tak často, aby dvacetiletí slavily Literárně 
dramatický obor i paní učitelka společně. Při této příleži-
tosti položil Hulíňan Lence Urbanové několik všetečných 
otázek. Ptala se Mirka Dvořáková.

lenko, když jsi před dvaceti lety začala 
literárně dramatický obor učit, dokázala sis před-
stavit, že u toho vydržíš dvacet let?

Abych pravdu řekla tak ne. Dostala jsem příjemnou 
nabídku pracovat jako asistent režie v Českém rozhlase 

nebo jako programový pracovník v Kulturním domě 
ve Zlíně, ale životní osud někdy určí jinak a teď s odstupem 
času ničeho nelituji, protože v „dramaťáku“ jsem    poznala 
plno skvělých lidí.

ve skvělé reportáži z oslavného galavečera 
od paní věry Gremlicové je vyzdvihována excelent-
ní dramaturgie. prozradíš čtenářům, kde čerpáš 
inspiraci?
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Tak tady je problém, protože toto je právě na této 

práci nejsložitější – nápad, nejlépe nápad, který má ještě 
charizma. Zatím ťukám, ale múza se zatím vždy dosta-
vila. Co se týče dramaturgie, tak to byl přísný předmět 
na škole a učil mě profesor, který dělal dramaturgii např. 
Silvestrům, kde ještě účinkoval pan Menšík. Důležité je, 
aby program gradoval.

když jsme si domlouvaly termín schůzky, 
skromně sis povzdechla, že v pátek nemůžeš, pro-
tože musíš být v praze na damU. nedá mi to se 
nezeptat, cos tam dělala.

V pátek jsem byla na Divadelní akademii múzických 
umění popovídat si o talentových zkouškách a zjistit co 
nového se bude otvírat (studijní obory + požadavky) takže 
být tzv. v obraze. Na DAMU se chystá Zdeněk Štokman 
a na konzervatoř Radim Šimík. Nikde jsem nemíjela paní 
Hlaváčovou, která mě měla z činohry nebo Janu Altmanovou 
(profesorka režie). Celý profesorský sbor je obměněn.

pokud vím, tak o výuku v ldo je velký zájem. 
můžeš říci, s kolika dětmi jsi před dvaceti lety začí-
nala, a kolik dětí učíte s janou Šálkovou dnes? 

Letošní rok je v LDO 97 žáků. Takže před dvaceti lety 
na 15 dětí sama, v současnosti na 97 dvě učitelky. Paní uči-
telka Jana Šálková je skvělá posila a úžasný člověk. Bohužel 
i tak je přeplněná kapacita a některé děti se nedostaly, tak 
snad v příštím roce. Děkujeme za prostory v kulturním 
klubu a doufám, že divadelní zázemí bude zachováno.

co zajímavého plánujete do budoucna?
Chystáme Jak se pečou vánočky, Jak se pečou Vánoce 

a 20. prosince budou hrát Cimrpáni a Chiméry na gym-

náziu v Přerově pro sedm set žáků. Na 26.1istopadu 
připravujeme na rozsvěcování vánočního stromu v Hulíně 
ukázky z Mrazíka a na 21.prosince malý program na vá-
noční jarmark. Abych pravdu řekla, někdy nevím co dříve. 
V tomto školním roce bude absolvovat dvanáct žáků 
a připravit každému něco na „tělo“ je také kus práce.

Blíží se konec roku 2010. co se vám letos 
všechno podařilo?  

Radim Šimík se stal laureátem poezie ve Zlínském 
kraji v soutěži Význam slov a Zdeněk Štokman získal 
ve stejné soutěži čestné uznání. Dalším úspěchem byl 
postup do celostátního kola v přednesu v Uherském 
Hradišti v podání Terči Navrátilové. Určitě byly úspěšné 
MOSTY IV. Jedná se o družbu s Angličany, tentokrát byli 
naši přátelé u nás. Mezi menší soutěže patřila soutěž 
v řečových dovednostech, alias Brebentění. Pro rodiče 
se nám podařilo uspořádat netradiční třídní schůzku, 
ve které jsme s Janou zahrály divadlo a děti i rodiče vtáhly 
do děje. Posledním větším dramaturgickým počinem byl 
již zmiňovaný galavečer.

co si přeješ do další práce?
Pro naši práci je důležitý soulad aspektů - aspoň tro-

cha talentu, smysl pro humor, týmová práce, spolupráce 
rodičů a spokojený divák.

lenko, děkuji za rozhovor a přeji nejen hodně 
talentovaných dětí a úspěchů v další práci, ale 
stejně tak vnímavé okolí.

Fotografie z akce dodané ředitelstvím ZUŠ si můžete 
prohlédnout na vnitřní barevné příloze.

mezinárodní ocenění žesťového kvarteta zUŠ Hulín

Žesťové kvarteto Základní umělecké školy Hulín 
ve složení  Jakub Zapletal, Jaroslav Voříšek, Petr Hyánek 
a Zdeněk Janů získalo pod vedením pana učitele Petra 
Voříška v mezinárodní soutěži komorních souborů v pol-
ském Sierpcu 1. místo a vystoupilo také na večerním 

koncertě laureátů. Kromě zmíněného ocenění získalo 
také cenu starosty Města Sierpc.

Účast v mezinárodní soutěži se uskutečnila v rámci 
mezinárodní spolupráce mezi naší Základní uměleckou 
školou Hulín, Základní uměleckou školou Zlaté Moravce 
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a hudební školou v Sierpcu ve dnech 18. - 21. listopadu. 
Naše partnerská škola v Sierpcu pro nás připravila velmi 
bohatý program. Kromě soutěžního klání jsme také 
poznali místa, kde pobýval hudební skladatel Frederik 
Chopin. Naše čtyřdenní návštěva v Polsku byla přínosná 
jak pro soutěžící žáky, tak pro nás učitele. Z ocenění 

našich mladých hudebníků, které hodnotila odborná 
porota, složená z profesorů hudební akademie z Varšavy, 
jsem měla velkou radost a všem ještě jednou gratuluji 
za skvělou reprezentaci naší školy.

Emilie Šimordová - ředitelka školy

Hudební tv program „a tUHle  znÁte?“ v Hulíně

Dechový soubor Morava ZUŠ Hulín a jeho hosté 
pozvali své příznivce 28. 11. 2010 do Kulturního klubu 
Hulín na natáčení ČT studio Ostrava hudebního pořadu 
s názvem  „A TUHLE ZNÁTE?“.

Nabídka k natáčení pořadu přišla po dobrých re-
ferencích na dechový soubor Morava od TV Ostrava 
pedagogu a vedoucímu dechového souboru Morava 
Petru Voříškovi. Byla to výzva, ale měla jednu podmín-
ku, požadavek čtyřicetičlenného orchestru. Problém 
byl vyřešen přizváním dechové hudby Hulíňané, jejíž 
členové začínali v LŠU Hulín jako první žáci zakladatele 
dechového souboru Morava Václava Smoly.

Samotné  natáčení, odmyslíme-li si techniku tele-
vizního štábu, bylo krásným koncertem.

Zahájili „Pochodem textiláků“, následovala 
„Romance pro křídlovku“ se sólem absolventa, nyní 
posluchače olomoucké konzervatoře Dominika Zdráhala. 
Zazněla orch. skladba Jiřího Volfa „Zdar festivalu“. 
Presleyho „Žádám, víc“ si v sólu zazpíval čerstvý absolutní 

vítěz pěvecké soutěže v Olomouci Tadeáš Hoza. Koncertní 
skladba Fr. Maňase „Pod Turoldem“ pohladila poslu-
chače, náročná byla skladba „Studio kamarád“. Poté, 
v klarinetovém sólu v „Cizinci na pobřeží“ zazářil Jakub 
Hradil. Orchestrální skladbou byl i „Mladý Amadeus“ 
W.A.Mozarta. Student 4. ročníku kroměřížské konzerva-
toře, bývalý absolvent ZUŠ Hulín, tubista Evžen Zdráhal 
zahrál sólo ve skladbě „Tuba Mukl“. Koncert končil polkou 
„Nashledanou“, kterou si zazpívali stálí zpěváci dechové-
ho souboru Lucie Kardošová, Veronika Zavadilová, Jitka 
Druláková a Tadeáš Hoza.

Slovem provázely  Kamila Poláková a Jana Šálková. 
Hovořily o historii dechového souboru Morava, který 
v minulém roce slavil 25. výročí. Rok 1996 byl předělem, 
kdy nejstarší  žáci Václava Smoly založili dechovou hud-
bu Hulíňané s kapelníkem Petrem Polákem juniorem. 
Od roku 2000, tedy již deset let, vede dechový soubor 
Morava charismatický Petr Voříšek. Oblíben svými žáky, 
pokračuje v práci pedagoga i uměleckého vedoucího 
souboru. Pravidelné zkoušky, soutěže, festivaly, soustře-
dění, jarní i vánoční koncerty, spolupráce se slovenskou 
dechovou hudbou z Dolnéj Súče i s dětským pěveckým 
sborem Zvonky přináší radost z dobře vykonané práce, 
rodičům a milovníkům tohoto žánru radost z poslechu.

Koncert i natáčení skončilo. Asi padesátka muzi-
kantů vstává a loučí se, sklízí ještě jednou velký potlesk. 
Spokojení byli nejen Petr Voříšek a jeho žáci, ale pokud  
se  z muzikantského nebe díval, nepochybně i Václav 
Smola. Dobrá hudba boří bariéry. Tento den spojila  
muzikanty i posluchače.

Věra  Gremlicová
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rodičům a milovníkům tohoto žánru radost z poslechu.

Koncert i natáčení skončilo. Asi padesátka muzi-
kantů vstává a loučí se, sklízí ještě jednou velký potlesk. 
Spokojení byli nejen Petr Voříšek a jeho žáci, ale pokud  
se  z muzikantského nebe díval, nepochybně i Václav 
Smola. Dobrá hudba boří bariéry. Tento den spojila  
muzikanty i posluchače.

Věra  Gremlicová
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adventní a vánoční akce základní umělecké školy Hulín

kulturní klub Hulín připravuje

14. 12. 17.30 hod. Jak se pečou vánoce / komponovaný pořad žáků
literárně dramatického a hudebního oboru /sál KK Hulín

16. 12. 17.00 hod. Vánoční besídka žáků klavírního oddělení ze třídy p. uč. Hany Odstrčilíkové sál ZUŠ

21. 12. 17.30 hod. Vánoční žákovský koncert sál ZUŠ

25. 12. 17.00 hod.
Vánoční koncert Pěveckého sboru Zvonky a Smíšeného pěveckého sboru 
Smetana Hulín

kostel 
sv. Václava

Poznámka: Termín a čas pořadu Jak se pečou vánoce je změněn.

sobota 11. 12.
vÁnoce Bez Hranic
Společný adventní koncert DPS Zvonky a DS Morava

neděle 12.12. ve 14.30 hod. pekelnÁ poHÁdka, 
aneb kam čert nemůže
Hraje divadÝlko mrak Havlíčkův Brod
Na Miniteatru Havířov získalo představení Hlavní cenu 
poroty, cenu za herecké výkony a režii. Peklo sleduje hříchy 
světa, a protože je nedočkavé, jednou se malí čertíci unáhlí 
a dojdou na svět pro pekaře Vojtu Rohlíčka. Pytel jeho hří-
chů však ještě není naplněn. O tom všem vypráví pohádka, 
která dětem připomene i několik lidových zvyků a obyčejů 
tentokrát však z pekařského prostředí. Veselá pohádka 
plná krásné hudby a dřevěných tesaných loutek.

Úterý 14.12.
jak se pečoU vÁnoce
Komponovaný pořad žáků ZUŠ Hulín.
V dopoledních hodinách pro děti MŠ a žáky ZŠ
V 17.30 hod. pro veřejnost

pátek  17.12. v 19.00 hod.
i. vÁnoční svíčkovÝ koncert
S Hanáckou dechovou hudbou HUlíŇanÉ 

sobota 18.12. 
ii. vÁnoční svíčkovÝ koncert  v 15.00 hod.
iii. vÁnoční svíčkovÝ koncert v 19.00 hod.
S Hanáckou dechovou hudbou HUlíŇanÉ 
Předprodej vstupenek bude zahájen v pondělí 29.11. 
od 8.00 hod. v kanceláři kulturního klubu.

Úterý 21. 12.  od 13 hod.
v prostorách prodejních hal  kulturního klubu 
vÁnoční lUcernY s přÁním jeŽíŠkovi
Děti mohou Ježíškovi napsat, co by se letos mělo ob-
jevit pod stromečkem. Napíší či nakreslí svá vánoční 
přání, vloží je do obálky a přinesou osobně v dopro-
vodu rodičů, babičky či dědečka do kulturního klubu, 
kde bude možnost na malém vánočním jarmarku 
zakoupení posledních vánočních dárků, ozdob. 
Chybět nebude vánoční punč,medovina, klobásy, 
něco z pravé domácí zabijačky...
Od 15.30 – 16.30 hod. bude probíhat  doprovodný 
program, ve kterém se představí  děti z družiny 
ZŠ Hulín, LDO ZUŠ Hulín a vystoupení nejmenších 
hulínských talentů. V 17.00 hod. nastane hromadné 
vypouštění  létajících luceren s přáníčky Ježíškovi, 
které budou k zakoupení na místě za 40,- Kč.



Hulíňan     12/2010

12

kUltUra
pátek 31. 12.   v 17.00 hod    letní kino
silvestrovskÉ promítÁní v letním kině
Při  tradičním promítání uvidíte směs grotesek a pohádek 
nejen pro nejmenší. Promítání v letošním roce ukončíme 
ohňostrojem. Vstup zdarma, občerstvení  zajištěno.

vÝHled na leden
sobota 15. 1. 2011  ve 20.00 hod.
Farní orelskÝ BÁl

sobota 22. 1. 2011  ve 20.00 hod.
reprezentační ples zUŠ Hulín
Hraje HDH Hulíňané

neděle 23. 1. 2011
karneval pro děti. Pořádá SVČ Hulín

sobota 29. 1. 2011 ve 20.00 hod.
HasičskÝ BÁl. Hraje taneční skupina TRIP

městská knihovna Hulín v prosinci

vÁnoční pŮjčovní doBa

2. 12. - 21. 12. v dětském oddělení
strom splněných přání
V předvánoční době se i v práci dohánějí celoroční resty, 
chodí se po nákupech, bývá brzy tma. Rodiče nemají 
na děti tolik času. V knihovně si děti mohou vytvořit vá-
noční přáníčka. Při kreslení si s dětmi knihovnice povídají 
nejen o splněných přáních, ale i o těch nesplněných. Tím 
jak se dozvídají o jejich starostech, nenápadně pomáhají 
s výchovou.

14. 12. 13.00 - 15.00 hod. v dětském oddělení
Šťastné a veselé - Povídání o vánočních zvycích. 

15. 12. od  9.00 hod. akademie 3. věku - Vánoční 
ladění spojené s návštěvou kostela 

Na leden knihovna připravuje: 
28. 1. od 17. 00 hod. premiéra filmu jUne  
Přednáška studenta  J. Zbořila o tvorbě filmu natočeného 
v Hulíně. 

20. 12. 9.00 - 12.00 pro dospělé

21. 12. 12.30 - 17.00 pro děti

22. 12.  8.00 - 12.00 13.00 - 17.00              pro dospělé                       

23. 12. zavřeno

24. 12. ŠtědrÝ den

27. 12.   9.00 - 12.00 pro dospělé                                   

28. 12. 12.30 - 17.00  pro děti

29. 12.   8.00 - 12.00 13.00 - 17.00 pro dospělé

30. 12. 12.30 -17.00   pro děti

 31. 12.   zavřeno

kniHovnaHUlin@seznam.cz, WWW.kniHovnaHUlin.cz, tel.: 573 351 815, 725 006 071



Hulíňan     12/2010

12

kUltUra
pátek 31. 12.   v 17.00 hod    letní kino
silvestrovskÉ promítÁní v letním kině
Při  tradičním promítání uvidíte směs grotesek a pohádek 
nejen pro nejmenší. Promítání v letošním roce ukončíme 
ohňostrojem. Vstup zdarma, občerstvení  zajištěno.

vÝHled na leden
sobota 15. 1. 2011  ve 20.00 hod.
Farní orelskÝ BÁl

sobota 22. 1. 2011  ve 20.00 hod.
reprezentační ples zUŠ Hulín
Hraje HDH Hulíňané

neděle 23. 1. 2011
karneval pro děti. Pořádá SVČ Hulín

sobota 29. 1. 2011 ve 20.00 hod.
HasičskÝ BÁl. Hraje taneční skupina TRIP

městská knihovna Hulín v prosinci

vÁnoční pŮjčovní doBa

2. 12. - 21. 12. v dětském oddělení
strom splněných přání
V předvánoční době se i v práci dohánějí celoroční resty, 
chodí se po nákupech, bývá brzy tma. Rodiče nemají 
na děti tolik času. V knihovně si děti mohou vytvořit vá-
noční přáníčka. Při kreslení si s dětmi knihovnice povídají 
nejen o splněných přáních, ale i o těch nesplněných. Tím 
jak se dozvídají o jejich starostech, nenápadně pomáhají 
s výchovou.

14. 12. 13.00 - 15.00 hod. v dětském oddělení
Šťastné a veselé - Povídání o vánočních zvycích. 

15. 12. od  9.00 hod. akademie 3. věku - Vánoční 
ladění spojené s návštěvou kostela 

Na leden knihovna připravuje: 
28. 1. od 17. 00 hod. premiéra filmu jUne  
Přednáška studenta  J. Zbořila o tvorbě filmu natočeného 
v Hulíně. 

20. 12. 9.00 - 12.00 pro dospělé

21. 12. 12.30 - 17.00 pro děti

22. 12.  8.00 - 12.00 13.00 - 17.00              pro dospělé                       

23. 12. zavřeno

24. 12. ŠtědrÝ den

27. 12.   9.00 - 12.00 pro dospělé                                   

28. 12. 12.30 - 17.00  pro děti

29. 12.   8.00 - 12.00 13.00 - 17.00 pro dospělé

30. 12. 12.30 -17.00   pro děti

 31. 12.   zavřeno

kniHovnaHUlin@seznam.cz, WWW.kniHovnaHUlin.cz, tel.: 573 351 815, 725 006 071

Hulíňan     12/2010 fotoreportáž

fotografie z pusté dálnice, z konce listopadu těsně před jejím
otevřením, jak už ji nikdy nezažijeme

Foto: Ing. Šašková
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Galavečer LDO ZUŠ. Čtěte na straně 8 - 9.
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Galavečer LDO ZUŠ. Čtěte na straně 8 - 9.
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Volnočasové aktivity kLUbíČka. Čtěte na straně 20.
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MoMentky ze soutěže Hulín Má taky talent 

Foto: Tomáš Stehlík
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„osoBnosti  HUlína“

Hulín má přece taky talent!

Knihovna Hulín zahajuje nový projekt, ve kterém 
se pokusíme sestavit seznam životopisů současných 
i historicky významných osob spojených s naším městem 
(rodáci nebo lidé s trvalým pobytem).

Osobnosti ze všech oborů lidské činnosti - vědy, 
umění, politiky, sportu, podnikání atd. v Hulíně a okolí.

Prosíme o zaslání návrhů na osobnosti Hulína, 
informace o významných lidech a jejich počinech, čin-
nostech v Hulíně a okolí.

Na vaše návrhy, nápady, fotografie osobností,  bu-
deme očekávat v Městské knihovně v Hulíně do konce 
června 2011. 

kulturní klub Hulín pořádal akci, která v tomto 
městě nemá obdoby. soutěžící různých dovedností 
se utkali na jevišti a bojovali o prvenství v soutěži 
Hulín má (taky) talent. vítězkou se stala devate-
náctiletá markéta pešková. otázky týkající se této 
soutěže mi zodpověděl pan karel souček, který je 
v posledních letech organizátorem většiny hulín-
ských hudebních akcí.

vy jste byl hlavním organizátorem soutěže 
Hulín má (taky) talent?

Soutěž se konala hlavně díky Kulturnímu klubu a já 
jsem byl taková postavička, která má na starost organizaci 
a věci kolem toho (scénář pořadu, návrh vzhledu podia, 
vytvoření internetových stránek, vyhodnocení soutěžících, 
zajištění ozvučení, sestavení talent týmu apod.)

kdy a kde vznikl první nápad? 
Bylo to někdy v květnu. Nechali jsme se víceméně 

inspirovat televizní soutěží. Chtěli jsme to udělat jako 
takovou recesi.

jak probíhalo přihlášení do soutěže?
Rozdali jsme 1000 přihlášek. Poslali jsme je do vět-

šiny základních škol a lidušek v okolí.

jak celá soutěž probíhala?
Celá soutěž probíhala tak, že mezi vystoupeními byly 

tři přestávky, pak následovala fireshow a pak to přešlo 
v Klubový večer. Kapela potom bavila lidi až do rána.

jaké bylo složení poroty?
V porotě seděli tři muži a tři ženy. Porota ke každému 

vystoupení něco řekla, protože oni nejen hodnotili, ale také 
trochu ovlivňovali diváky při hlasování. Měli jsme jednu 
porotkyni, která není z Hulína. Je to Jana Mrazíková, bube-
nice z kapely Bitehazard. Jarmila Zakravačová je z městské 
knihovny. Hana Simerská je zpěvačka v Hulíňanech a  navíc 
je to rázná ženská, která si stojí za svým. Petr Karlík je virtuóz, 
basák kapely My Wave. Roman Skříček je dlouhodobý člen 
souboru Smetana a velmi precizní člověk a to jak na tóny, 
tak na všechno ostatní. Navíc je to sportovec. Čekali jsme 
totiž, že se nám v soutěži objeví i sportovní talenty a tak 
jsme chtěli někoho, kdo rozumí i tomuhle. Slávek Štoll je 
„uniborec“ - fotbalový tým Admira a taky skvělý muzikant. 

jak probíhalo hlasování?
K zaplacenému lístku dostal každý program akce, 

kde byl vložený hlasovací lístek, na kterém bylo možné 
zaškrtnout až tři jména. Po skončení soutěže se hlasovací 
lístky vhazovaly do urny. U té byla velká tabulka s čísly 
a fotografiemi soutěžících, aby se lépe pamatovaly. Šlo 
nám o to, aby bylo o vítězi opravdu spravedlivě rozhod-
nuto. Porotci bodovali od 1 do 10. Na konci se zadaly 
do počítače body a vyšlo nám jméno vítěze.

moderátora jste volil podle čeho?
No tak to je jasné, Michal Stoklásek je ukecaný člověk. 

Ten měl uvádět už jednu akci o prázdninách, ale odvolal to. 
Byla to škoda. On sám chtěl tuhle soutěž moderovat.

Hulíňan    12/2010fotoreportáž

MoMentky ze soutěže Hulín Má taky talent 

Foto: Tomáš Stehlík
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Byla nějaká rozřazovací kole? 
4. listopadu bylo první. My jsme čekali, že z 1000 

přihlášek se nám aspoň 10 procent lidí přihlásí.. Takže to 
mělo vyjít tak, že by se zúčastnilo 100 lidí a my bychom 
udělali tři předvečery. Bohužel se ale přihlásilo tolik, kolik 
se přihlásilo, takže jsme z asi 40 lidí vybrali 20, ze kterých 
byla 13. listopadu vybrána definitivní vítězka.

jaké byly ceny?
Jedna hlavní a druhá divácká. Hlavní cenu poskytl 

pan Zlámal a to 100 euro. S diváckou cenou nám pomo-
hl městský úřad a s dalšími drobnějšími cenami nám 
pomohli sponzoři. 

chtěl byste, aby se tato soutěž stala tradicí?
Ano, chtěl.  Když to vyšlo tento rok, tak si myslím, 

že se nám to i podaří. Je to takové okořenění  podzimu 
i Klubových večerů, na kterých odehrají tři kapely a pak je 
nějaký večírek. Tady bylo více lidí a jiný věkový průměry. 
Chtěli bychom takovou soutěž konat i příští rok v tuto dobu.

jste spokojený s tím, jak soutěž proběhla?
Spokojený jsem byl už po úvodní znělce a dle hromo-

vého aplausu hned po otevření opony se to zřejmě povedlo.  

Tak silné aplausy po všech vystoupeních jsem tady vůbec 
nečekal. Menší technické problémy se taky objevily, ale 
s technikou, kterou máme k dispozici, je to normální. Už 
před osmnáctou hodinou bylo totálně vyprodáno, cca. dvě 
stě lidí. Chtěli jsme ukázat, že jdou dělat zábavné pořady 
i trochu jinak, než je v Hulíně běžné. Dle ohlasu v sále, 
v médiích a v širokém okolí se nám to povedlo. A za to bych 
chtěl poděkovat všem z týmu této soutěže. 

co byste chtěl příští rok udělat jinak?
Sehnat větší rozpočet, aby jsme měli víc možností 

a aby divácké hodnocení mělo stejnou váhu jako hod-
nocení poroty. 

proč si dáváte práci s konáním takových 
akcí?

Baví mě organizovat kulturní akce. Navíc mám kolem 
sebe lidi, kteří mají pro věc stejný zápal jako já.

Rozhovor vedla pavla Gabrhelíková, studentka 
vyšší odborné školy publicistiky – obor autorská žurna-
listika v Praze

Fotografie z akce, pořízené tomášem stehlíkem, 
si můžete prohlédnout na vnitřní barevné příloze.

společnost rozhovor s alžbětou

Paní Alžběta Škarpichová, dlouholetá šéfredaktorka 
tohoto časopisu, odešla s vydáním listopadového čísla 
do „aktivního“ důchodu. Po dobu, co Hulíňan vytváře-
la, uskutečnila s novinářskou profesionalitou spoustu 
rozhovorů s nepřeberným počtem osobností na nejrůz-
nější témata. Ale ještě nikdo neuskutečnil rozhovor s ní 
samotnou. Dokázala nejen informovat o dění ve městě, 
ale všímala si i zajímavých lidí a dokázala o nich poutavě 
psát. Jako osobnost musela z profesionálních důvodů 
setrvávat v pozadí.

Nastal čas to napravit.

Otázky Alžbětě pokládala Mirka Dvořáková.

jak se vede dámě v aktivním důchodu, 
alžběto?  

V této době se ještě o „aktivním“ důchodu hovořit 
nedá. Zatím jsem „aktivně“ jen sbalila svých pět švestek 
v redakci, kterou mi přednedávnem vyčlenil vydavatel 
přímo v átriu MěÚ a na kterou si čtenáři příliš nezvykli. 
Když jsem měla redakci v knihovně, bylo to mnohem 
frekventovanější místo, ač městským úředníkům více 
z ruky. Odvezla jsem si svou vlastní židli, protože kdo má 
židli, bydlí  a pak už jen poděkovala lidem z úřadu, 
se kterými jsem nejvíce spolupracovala. Jestliže jsem 
někoho z nich nenašla, snad mi to prominou. Vždyť určitě 
se ještě najde příležitost a potkáme se.
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Rozhovor vedla pavla Gabrhelíková, studentka 
vyšší odborné školy publicistiky – obor autorská žurna-
listika v Praze

Fotografie z akce, pořízené tomášem stehlíkem, 
si můžete prohlédnout na vnitřní barevné příloze.

společnost rozhovor s alžbětou

Paní Alžběta Škarpichová, dlouholetá šéfredaktorka 
tohoto časopisu, odešla s vydáním listopadového čísla 
do „aktivního“ důchodu. Po dobu, co Hulíňan vytváře-
la, uskutečnila s novinářskou profesionalitou spoustu 
rozhovorů s nepřeberným počtem osobností na nejrůz-
nější témata. Ale ještě nikdo neuskutečnil rozhovor s ní 
samotnou. Dokázala nejen informovat o dění ve městě, 
ale všímala si i zajímavých lidí a dokázala o nich poutavě 
psát. Jako osobnost musela z profesionálních důvodů 
setrvávat v pozadí.

Nastal čas to napravit.

Otázky Alžbětě pokládala Mirka Dvořáková.

jak se vede dámě v aktivním důchodu, 
alžběto?  

V této době se ještě o „aktivním“ důchodu hovořit 
nedá. Zatím jsem „aktivně“ jen sbalila svých pět švestek 
v redakci, kterou mi přednedávnem vyčlenil vydavatel 
přímo v átriu MěÚ a na kterou si čtenáři příliš nezvykli. 
Když jsem měla redakci v knihovně, bylo to mnohem 
frekventovanější místo, ač městským úředníkům více 
z ruky. Odvezla jsem si svou vlastní židli, protože kdo má 
židli, bydlí  a pak už jen poděkovala lidem z úřadu, 
se kterými jsem nejvíce spolupracovala. Jestliže jsem 
někoho z nich nenašla, snad mi to prominou. Vždyť určitě 
se ještě najde příležitost a potkáme se.
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 kolik let jsi pracovala jako šéfredaktorka 

Hulíňanu?
Když nepočítám krátkou, několikaměsíční přestávku 

před 4 lety, tak je to přesně deset let. Začínala jsem 
prosincovým číslem v roce 2000. To předvolební listo-
padové jsem tehdy dělala divadelním jazykem řečeno 
jako host.

 
jsi pravá a nefalšovaná žurnalistka. prozradíš 

čtenářům něco ze své barvité kariéry? kde jsi 
pracovala předtím? 

Do roku 1993 to byly jen dvě redakce. Začínala jsem 
ve svých 21 letech jako redaktorka podnikového časopisu 
Váhostav. Jak z jeho názvu vyplývá, byl to časopis stavební 
firmy, která převážně stavěla hydroelektrárny na řece Váh. 
Stavěli po celém Slovensku a už tehdy byli spřátelenou 
stavební firmou s Metrostavem. (Vidíte, až teď jsem si 
uvědomila, že moje starší dcera právě v této firmě začala 
pracovat už jako vysokoškolačka a jako hotová stavařka 
je v něm dodnes). Tam jsem se naučila hodně, řekla bych 
nejvíce. Pořád jsem byla na cestách a pořád mezi ráznými 
chlapy, neboť žen tam opravdu moc nebylo. Naučili 
mne přežít i ta nejtěžší úskalí, možná i trochu nadávat 
a postavit se všemu tak trochu jako chlap, ale hlavně, 
vyhovovala mi jejich otevřenost, přímost, to, že se nikdy 
s ničím (a hlavně nikým) nepárali. Jediné, co mi za těch 
sedm let soužití dělalo potíže, byla moje marná snaha 
pokusit se o dálkové studium žurnalistiky, o které jsem se 
předtím, rovněž neúspěšně, ucházela. Pořád totiž chtěli 
vyplňovat v přihlášce na školu kolonku, zda můj otec byl 
do roku 1970 v KSČ a když ano, proč už po roce 1970 ne… 
Nakonec jsem při jednom takovém „křížovém“ rozhovoru 
se členy tamního stranického výboru soudruhům prozra-
dila telefonní číslo na svého otce se slovy, že ať se zeptají 
jeho, že já už jsem dospělá. Pak mi důvěrně poradili, ať si 
už nikdy žádnou přihlášku na školu nedávám.

Jak to už v životě chodí, vše za mne udělala náhoda. 
Jednoho dne jsem se doslechla, že kolega-novinář odchá-
zí z deníku Práca (s celoslovenskou působností) do jiné 
redakce. Tak mně napadlo, že bych mohla zkusit štěstí 
a začít jinde. Zkusila jsem, u pohovoru se šéfredaktorem 
uspěla a už to bylo. Protože oni trvali na vysokoškolském 

diplomu, udělali to za mně. Jednoduše mne na tu žurna-
listiku poslali. Do přihlášky jsem poprvé v životě, na radu 
svého tatínka, nenapsala do zmíněné kolonky o jeho 
členství ve straně nic. Přešla jsem ji a začala studovat. 
Bylo mi tehdy jen pár let do třiceti, a tak jsem si to trochu 
ztížila. Studium jsem začínala jako svobodná a emanci-
povaná slečna a končila jsem jej vdaná, se dvěma malými 
dětmi. Té mladší byly tehdy tři měsíce. Od té doby jsem 
svým dcerám neustále přizvukovala: Studujte, dokud 
nemáte rodinu, nemáte děti. Pak jde opravdu někdy 
o život (samozřejmě obrazně řečeno).

mluvila jsi o roce 1993. ten byl pro tebe i pro-
fesně zlomový?

Byl a dost. V redakci deníku Práca jsem dělala jako 
oblastní zpravodajka pro celé severní Slovensko, což bylo 
od Liptova přes Oravu celé Pováží, Kysuce až po Trenčín. 
Tam jsem působila až do léta 1993. Byla to krásná práce, 
ale mimořádně náročná na rychlost, přizpůsobivost… 
denní periodicita chce své. Tehdy jsem se stěhovala ze 
slovenského města Žilina do Holešova. Rozdělení státu 
jsem neunesla a rozhodli jsme se s manželem přestěhovat 
tam, odkud pochází. Další anabáze byla dobrodružná, ba 
někdy až krutá. Přes soukromá rádia ve Zlíně jsem se do-
stala i do kabelové televize v Holešově. V Českém rozhlase 
Olomouc, kde jsem dělala až do mého příchodu do Hulína, 
jsem byla velmi šťastná. Nádherná práce, báječní kolego-
vé (dodnes udržujeme s některými kontakty), ale protože 
jsem byla mezi nimi (nepočítaje pana ředitele) „nejstarší“, 
nebylo pro mne lehké udržet s pětadvacátníky či třicátníky 
tempo. Pak přišla děsná únava, vyčerpání a touha po klid-
nější práci. Při jednom z rozhovorů s tehdejším starostou 
Jaroslavem Čumpelíkem, kterému jsem se znenadání  
svěřila, přišla jeho nabídka. Následoval konkurz, přijetí 
a výsledek byl těch 10 let života v Hulíně.   

   
máš v souvislosti s Hulíňanem nějaký ex-

celentní zážitek z reportáže, který se ti vybaví 
na prvním místě?

Napadá mne snad jen jeden. Poté, co jsem zveřejnila 
zprávu o tom, že na Záhlinických rybnících se močůvkou 
postříkanými cestami bránili proti pytlákům, byl tamtéž 
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po čase výlov. Když mne tam načapal pan Pálka, hnal mne 
jako ty pytláky. Nestihla jsem si v klidu ani fotoaparát uložit 
do pouzdra. Od té doby jsem už na výlovy nechodila.

Mnohem veselejší byla moje rozhlasová příhoda. 
Kolegové v Olomouci mne pořád bombardovali požadav-
ky, abych poslala nějakou hezkou pozvánku na víkend. 
Už jsem nevěděla, kam zajít, a tak mne jednou napadla 
malá ZOO, která tehdy byla v holešovském zámeckém 
parku. Pan Svoboda byl velký milovník zvířátek a jedno 
z nich, obyčejný kozel, za ním chodilo jako pes. Uprostřed 
zahrady (abych polapala i ty krásné zvuky zvířátek), jsem 
vytáhla mikrofon, spustila záznam a povídali jsme si. 
Najednou se mi do sluchátek dostal jakýsi podivný zvuk. 
Ten kozel se zakousl do šňůry od mikrofonu. Na záznam 
se ještě dostalo moje vzrušené „Ten sviniar mi rozhryzol 
kábel!“ (vždy, když jsem rozrušená, začnu mluvit sloven-
sky.) Pan Svoboda mne pak zavedl do své dílničky, káblíky 
propojil a rozhovor jsme dokončili. Samozřejmě už bez 
kozla. Vzpomínám si, že mé zděšení technici v olomouc-

vedení města a zaměstnanci radnice tou-
to cestou děkují mgr. alžbětě Škarpichové 
za dlouholetou spolupráci, přejí hodně 
entuziasmu do dalších let a doufají, že se 
do našeho města bude ráda vracet. 

kém  studiu vystřihli, ale protože se jim nahrávka moc 
líbila, záznam si uchovali. Zveřejnili jej pak úplně celý 
ještě téhož roku na Silvestra.

  
chtěla bys něco našim čtenářům vzkázat?
Že je moc pozdravuji, že jim přeji dobré zdraví, 

šťastné rodiny, výborné kolegy a v jejich blízkosti jen 
upřímné a nesobecké lidi.

děkuji za rozhovor, přeji zdraví a pohodu tobě 
i celé tvé rodině.

ekoloGie

dětský oddíl základní organizace českého svazu ochránců přírody, 
orlovci z Hulína, je plnoletý

Je tomu již více než dvacet let co vznikly první 
zárodky oddílu Orlovců. Začalo to velmi nenápadně. 
Časté, byť krátkodobé vycházky do přírody, byly normální 
součástí našeho rodinného života. Kamarádi našich 
dcer, kterými se to u nás  vždy jen hemžilo, občas, poz-
ději pravidelně, začali chodit  s námi ven, nebo jsme  se   
scházeli u nás  doma. Když už nás bylo okolo devíti, začalo 
to být na  pováženou a  tak jsme  začali hledat místo, 
kde  bychom měli svou malou klubovnu. To víte, rodiče 
by měli mít alespoň rámcový přehled  o tom, s kým se 
jejich nezbedné ratolesti scházejí. Tehdy jsme  zjistili, 
že se v Hulíně znovu obnovil skauting. Stali jsme  se  
jeho součástí. Byla to doba  krásná a naplňující. Mnoho 
nových tváří a vznikajících přátelství, mnohá přetrvávají 

doposud. Plno nádherných her a  výprav, společné osudy. 
Doba porevoluční s sebou tehdy přinesla nejen svobodu 
ale  také mnoho možností pro rozvoj každého z nás a tak 
se stalo, že jsme opustili řady  skautů. Nějakou dobu jsme 
se  scházeli na Domě dětí u paní Jurčíkové, bylo to tam 
bezva, měli jsme svou klubovnu ve sklepení, (dodnes  
je na vstupních dveřích náš  znak letícího orlovce) ale  
pořád jsme  cítili, že to není ono. A tak jsme my dospělí, 
rodičové dětí, které se společně scházely, založili Základní 
organizaci Českého svazu ochránců přírody v Hulíně. 
Tehdy  tu již jedna  základní organizace byla, ale chtěli 
jsme  mít  svou vlastní. Psal se rok 1996. Čas běžel 
a my získali od Hulínské radnice svou první klubovnu 
na Kostelní ulici 307, hned vedle Kombytu. Byla to 
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stará nepoužívaná kuchyň, plná harampádí, 
kterou jsme  s nadšením přebudovali na naši 
první základnu. Našimi sousedy ve stejném 
domě byli tehdy skauti a pionýři a také míst-
ní letitý nájemník pan Vojtěch Hybner, který 
si postupem času získal naše srdce a my 
jeho. Bylo to krásných deset let pravidelných 
schůzek, výletů, táborů i dalších radovánek 
a také organizačních starostí. Postupem 
času, žel, došlo k  rozpadu skautingu a také 
pionýři  zanikli. Je to pro Hulín obrovská 
škoda. Mnoho akcí  jsme dělávali společně, 
protože tvrdíme, že politika mezi dětmi 
nemá místo.  Nakonec odešel i  „náš“ Vojtíšek 
a  přibližně  rok na  to jsme  dostali nabídku z radnice, pře-
sídlit organizaci na školní pozemek vedle základní školy  
na  Nábřeží. Souhlasili jsme, protože taková nabídka se 
prostě neodmítá. Po nezbytných opravách a  úpravách 
zahradního domku zafinancovaných městem, jsme se 

Ochranáři v klubovně.

na podzim roku 2007 přestěhovali. Snad již natrvalo. 
Pro zájemce z řad rodičů a dětí. S dětmi se scházíme 
pravidelně každou středu od  16ti do 18ti hodin. 

Pavel Šálek

Útěkáři a detektivní rutina

Občas se nějaký pes zaběhne. Dobří lidé nebo pří-
slušníci Policie ČR se postarají, aby skončil na radnici. 
Na odboru životního prostředí si podle seznamu  majitele 
najdeme a po určité dávce detektivní práce, kdy se doptá-
váme, kde dotyčný pracuje, se jej po několika telefonátech 
většinou dopátráme. V sedmitisícovém městě to ještě 
nebývá tak těžké. Detektiv si udělá zářez na pažbě, protože 
ušetřil městu peníze za odvoz a pobyt psa v útulku. Výše 
uvedený průběh popisuje ideální případ, kdy ke ztrátě 
psa dojde v pracovní době. Večer nebo o víkendu, bývá 
zvíře umístěno v záchytném boxu a pokud se nepodaří 
najít majitele, bývá pes odvezen. Někteří majitelé jsou 
„známí ignoranti“ a jejich psi typičtí „útěkáři“. Na dru-
hé straně se setkáváme s obětavostí až kontraproduk-
tivní, to, když nám horlivé děti přivedou pejska, který 
pouze čekal na pána u pohostinství nebo u obchodu.

Pátrání by probíhalo daleko snadněji, kdybychom 
měli k dispozici nejen seznam adres vlastníků psů, ale 

i jejich telefonní čísla. Vzhledem k legislativě na ochranu 
soukromí můžeme o telefonický kontakt jen poprosit, 
což tímto činíme. Pro majitele psů je mnohem výhod-
nější si zvíře vyzvednout dříve, než opustí území města, 
na kroměřížské Čápce (útulek) a zaplatit všechny náklady 
na převoz a vstupní veterinární prohlídku. 

výzva majitelům psů
• dbejte, aby Váš pes měl na obojku identifikační znám-

ku, podle které se můžeme dopátrat majitele.
• pokud existuje možnost, že se Váš pes zaběhne bez 

obojku a identifikační známky, pošlete nám, prosím, 
popis svého psa. (pohlaví, rasu, nebo alespoň jaké rase 
se pes podobá, typické znaky)

• jestliže máte zájem, aby Váš pes v případě, že se 
zaběhne, byl snadno nalezen, pošlete nám, na níže 
uvedený kontakt kromě své adresy a popisu psa i své 
mobilní telefonní číslo 
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Upozornění:  Majitel, který nechá psa neovladatel-

ně pobíhat bez evidenční známky, se dopouští porušení 
obecně závazné vyhlášky města a může být stíhán v pře-
stupkovém řízení.

kontakt: v případě, že jste ochotni spolupra-
covat, telefonní čísla a popis psů laskavě posílejte 
na tento e-mail: dvorakova@hulin.cz anebo volej-
te tel. 573 502 728 nebo 573 502 727 MD

vánoční jarmark před školou

Učební pomůcka od firmy veolia voda

projekt žáků 5. tříd „zvířata v zoo“

Žáci ZŠ Hulín, Nábřeží Vás srdečně zvou na Vánoční 
jarmark, který se uskuteční 17. prosince 2010 před budovou 
školy. Připraveny jsou pro Vás vánoční svícny, stromečky, 

perníčky, výrobky z keramiky a jiné dárky. Čeká na Vás také 
malé občerstvení. Výtěžek z jarmarku bude věnován tradič-
ně na dobročinné účely. Děkujeme za Vaši podporu.

20. 10. 2010
Naší škole se v letošním roce podařilo získat od fir-

my VEOLIA VODA Česká republika, a.s. učební pomůcku 
- kufřík „Tajemství vody“ v celkové hodnotě  6 500,- Kč. 
Pomůcka bude sloužit na osvětu a podporu výchovy 
a vzdělání dětí a mládeže o životním prostředí. Žáci 
budou mít možnost pomocí názorných pokusů zjistit 
například jak funguje vodojem nebo si vyrobit vlastní 
teploměr. V přehledně uspořádaném kufříku najdou 
nejen odměrné válce, nálevky, filtry, ale i chemikálie 
potřebné k pokusům a brožury s podrobným popisem 
jednotlivých pokusů. Děkujeme firmě VEOLIA VODA a vě-
říme, že „kufřík“ bude mít své pevné místo ve vyučování 
a jeho využití bude stoprocentní.

Mgr. Dana Hozová

Žáci se rozdělili do skupin označujících určitý druh 
exotických zvířat. Každá skupina se snažila získat pro svá 
zvířata  co nejvíce m2 výběhu. V matematice sestavovali 
pořadí zvířat podle hmotnosti, délky života, dosahované 
rychlosti a porovnávali další údaje. V jazycích pracovali 
žáci s textem a s obrázky se života zvířat. Ve vlastivědě 
se seznámili se ZOO v ČR i v Evropě.
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V přírodovědě pomocí encyklopedií vyhledávali 

zajímavosti a nové informace.
O zvířatech se naučili písničku, nakreslili si je, ale 

také o nich vymýšleli verše a hádanky. V tělesné výchově 
zdolali opičí dráhu.

Zábavné vyučování prolínalo celým vyučováním. 
Žáci pracovali v týmu, vzájemně si pomáhali a spolupraco-
vali. Uvědomili si nutnost ochrany životního prostředí.

Z výsledků své práce měli radost. 
Eva Doleželová

setkání s hasiči

jak to BYlo U nÁs na mikUlÁŠe …

Jednoho krásného listopadového dopoledne nás 
navštívili čtyři členové sboru hulínských dobrovolných 
hasičů. Byli natolik milí a hodní, že přijeli s velkým ha-
sičským vozem k mateřské školce a poctili nás zajímavou 
přednáškou. Následoval zajímavý příběh o maskotech 
hasičů, poté si zkušení borci ověřili, zda děti znají tele-
fonní  číslo na tuto záchranou složku. Na závěr děti čekalo 

to nejzábavnější a nejzajímavější. Mohly si vyzkoušet 
veškeré obleky, helmy a pomůcky, které hasiči používají. 
Nedílnou součástí byla ukázka jejich vozu, samozřejmě 
se zapnutým majákem a sirénou. Odvážlivci si zkusili 
do vozu i vylézt. Děti byly nadšené a ještě dlouho o zá-
žitcích povídaly.

Miroslava Brabcová

Anděl seděl na obláčku,
čáry máry maloval,
vyčaroval Mikuláše,
moc se z toho radoval…

Mnoho takových mikulášských básní, písní a říka-
del, tanečků a pohybových her viděli rodiče našich dětí 
v Mateřské škole Ed. Světlíka budova Družba.

Samozřejmě jsme toto vystoupení věnovali 
i Mikulášovi, andělovi a čertovi.

Mikuláš s andělem v dětech vzbuzoval úctu, vážnost 
a respekt. Naopak na čerta děti bázlivě pokukovaly. Ještěže 
v každé třídě u svých dětí byly ty nejhodnější paní učitelky, 
které případné výpady čerta usměrňovaly a odrážely.

Besídky proběhly v časových intervalech,aby miku-
lášské postavy mohly navštívit všechny třídy. Po vystou-
pení, které se dětem moc povedlo, dostal každý chlapec 
či každé děvčátko mikulášskou nadílku. Všichni Mikulášovi 
krásně hlasitě poděkovali a odnášeli si svůj mikulášský 
balíček za maminkou a tatínkem.
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Co Mikuláš, čert a anděl? Rozloučili se s námi a spo-

kojeně odcházeli - totiž v celé mateřské škole jim děti 
slíbily, že budou pořádné, poslušné a hodné.

Poznámka rodičů a paní učitelek: Ať jim to vydrží .

Závěrem měsíce se budou již blížit očekávané 
Vánoce, a proto pozveme opět rodiče a příbuzné do našich 
tříd, kde pro ně děti připraví vánoční překvapení v podobě 
krátkých programů. Máme se opravdu nač těšit! 

Vlaďka Mrázková, učitelka MŠ

klUBíčko

spolupráce mezi základní školou a střediskem volného času se daří
Středisko volného času už druhým rokem pořádá 

keramické dílničky pro žáky prvních až pátých tříd zá-
kladní školy. Akce, ve které děti pod odborným dohledem 
vytváří drobné umělecké předměty, probíhá na základě 
ústní dohody mezi Základní školou Hulín a Střediskem 

volného času třikrát ročně. V předvánoční době přicházejí 
na řadu svícny a vánoční ozdoby. Nejlepší kousky škola 
zužitkuje při tradičním jarmarku.  

Středisko volného času tímto způsobem prezentuje 
širokou nabídku volnočasových aktivit.   MD

vzhůru na mrakodrap!

Středisko volného času ve dnech 5. a 12. listopadu 
zorganizovalo exkurzi do budovy sídla krajského úřadu  
ve Zlíně spojenou s návštěvou Obuvnického muzea. Akce 
proběhla díky vstřícnosti Mgr. Radky Gabrielové z odboru 
Kancelář ředitele Zlínského kraje. 

Nejdříve děti z Klubíčka „vyletěly“ rychlovýtahem 
na vyhlídkovou terasu v šestnáctém patře a prohlédly 
si krajské město z ptačí perspektivy. Dolů do přízemí 
sestoupaly Baťovým ředitelským výtahem - pověstnou 
putující kanceláří. V muzeu shlédly expozici bot a vy-
slechly přednášku o místní obuvnické tradici. Po celou 
dobu se jim s nevšedním nasazením věnovala paní Olga 
Kučerová, pracovnice Obuvnického muzea. Díky jejímu 
poutavému výkladu jim návštěva „Baťova mrakodrapu“ 
zůstane nadlouho v paměti.    

MD Návštěva Obuvnického muzea.
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pneUservis 
- karosÁrna 

Šindelek
naBízí pneU značkovÉ 

i protektorY
přezUtí, vYvÁŽení 

a lepení pneU

U sv. annY 434, 
HUlín

tel.: 603 261 436

Zapojte se s námi do sbírání vršků z PET láhví na vozík pro postiženou Michalku.Vršky můžete nosit denně 
do SVČ Hulín. Neváhejme a společně se zapojme do akce která přispěje na dobrou věc.

SVČ

inzerce

výzva

termální lázně GYÖr

středisko pro volný čas dětí a mládeže nabízí 
v sobotu 12. února 2011 zájezd do termálních lázní  
maďarského města  GYÖR. Odjezd v 10:00 hod od SVČ, 
předpokládaný návrat po 24:00 hod. Cena je 550,- Kč.

Zájezd se uskuteční po skvělém ohlasu těch před-
chozích a také proto, že na některé zájemce se při mi-
nulém zájezdu do téže destinace z kapacitních důvodů 
nedostalo. 

Účastníci zájezdu mohou počítat i s večerním kou-
páním. Alkalická hydrogen-uhličitanová vyvěrající horká 
voda s vyšším obsahem jodidu tryská z hloubky dva 
tisíce metrů. Lázně disponují třemi termálními a pěti 
zážitkovými bazény, dále zde najdete dva tobogány, 
zahradu, saunu, jacuzzi, dětský bazén a hřiště. V areálu 
se nachází i několik restaurací a barů.  

Přihlaste se co nejdříve, kapacita míst zájezdu je 
omezena. Učiňte tak nejpozději do 25. 1. 2011 v SVČ Hulín 
nebo na tel. čísle 573 350 127, 602 748 395. 

 SVČ

středisko pro volný čas v Hulíně, přeje spoustu 
šťastných dnů v novém roce všem externím, 
dobrovolným pracovníkům i jejich rodinám, 
sponzorům, kteří se celoročně podílí nemalou 
mírou na realizaci akcí pořádaných svč Hulín
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vánoce ve školní družině

Zvoneček zacinká, rozzáří se dětský úsměv, vánoční 
stromeček zavoní...

I když do Štědrého dne zbývá několik dnů, vše 
ve školní družině nasvědčuje, že radost z nejkrásnějších 
svátků v roce je veliká. ŠD navštívila v měsíci listopadu 
městskou knihovnu, kde kluci a holky přesvědčili paní 
knihovnice, že jejich znalosti českých pohádek mohou 
být hodnoceny velkou jedničkou. Abychom si ještě více 
otevřeli brány do krásného pohádkového světa, společně 
s p. vychovatelkou si zpříjemnili sychravé nedělní odpoled-
ne, vypravili jsme se do Kroměříže na baletní zpracování 
známé pohádky „Šípková Růženka“. 

Projektový ekotýden „Životní prostředí a my“ nás 
znovu ujistil, že prostředí kolem nás není lhostejné ani těm 
nejmenším. Výrobky z odpadových materiálů, sběr papíru, 
úklid kolem školní družiny. Velké poděkování patří panu 
Černoškovi, myslivci z Pravčic, který malým ochráncům 
přírody pomocí knihy a obrázků poutavě přiblížil přírodu 
nejen z okolí Hulína.

Všichni se probouzíme do měsíce, pro děti tolik 
očekávaného, prosince…Vločky, Ladovy obrázky, sněhem 
pocukrované chaloupky, Svatý Mikuláš, Vánoce... Herny 
i chodby ŠD si oblékají  ty nejslavnostnější bílé zasněžené 

šatičky. Snad každý dospělák si vybaví nezapomenutelné 
okamžiky - řinčení řetězů, zvoneček. Ano, urostlý Mikuláš 
v bílém plášti s plným košíkem ovoce a sladkostí přišel mezi 
nás. I černý nečesaný chlupáč si chtěl zadupat kopýtky, 
postrašit kluky a holky. Ale básničkou, kterou mu děti zare-
citovaly se přesvědčil, že v družince si hrají samá  „Zlatíčka“ 
(tímto bychom chtěli poděkovat všem rodičům, kteří nám 
zdařilou akci pomohli připravit a také se jí zúčastnili). 

Něžné tóny vánočních koled, kluci a holčičky, kterak 
tráví s rodiči vánoční rukodělné odpoledne, vůně vanilko-
vých rohlíčků jež malí cukráři svým rodičům přichystali, 
vánoční koncert v LŠU, příprava vystoupení  a výroba  
vánoční dekorace na vánoční jarmark.

Zastavme se na chvíli i my dospělí... s trochou nos-
talgie zavzpomínejme - vraťme se tam domů... k mámě 
a tátovi do krásného, pohádkového a bezstarostného dět-
ství... Až se rozsvítí světýlka v lidských obydlích, usedneme 
k slavnostnímu stolu, u stromečku se rozzáří dětské oči, 
domovem se bude linout vůně purpury...

všem dětem, lidem i zvířátkům krásné a klidné 
vánoce, zdraví a vzájemného porozumění v roce 
2011 přejí vychovatelky školní družiny.

Eva Formánková, vychovatelka školní družiny

sport stolní tenis v Hulíně

Novodobá historie stolního tenisu v Hulíně vznikla 
v roce 1999. Tehdy se sešlo šest nadšenců tohoto sportu, 
kteří hráli stolní tenis v okolních oddílech, aby společně 
tuto sportovní činnost v Hulíně obnovili. Za velké podpory 
Městského úřadu a výboru Spartaku Hulín se to podařilo.

Od roku 1999 jsme začali hrát s jedním čtyřčlenným 
družstvem OP II (okresní přebor 2. třídy, nejnižší soutěž). 
Náš start do soutěže byl úspěšný, takže jsme již v příští 
sezoně hráli OP I.

Propagace tohoto sportu vedla také k tomu, že jsme 
začali přibírat další zájemce, tím jsme rozšířili hráčský 
kádr a hráli OP I i OP II. V průběhu dalších let jsme založili 

i družstvo žáků. Po příchodu několika hráčů z jiných oddílů 
máme 34 členů, kteří hrají v 7 družstvech.

V současné době hrají 2 družstva KP I a II (krajský 
přebor), 2 družstva OP I, 2 družstva OP II a 1 družstvo žáků 
hraje svou soutěž.

Činnost oddílů stolního tenisu je za celou historii, 
nejen novodobou, nejúspěšnější. Je však třeba říci, že bez 
podpory výboru SK Spartak Hulín a Městského úřadu by 
se těchto úspěchů nedosáhlo

Na závěr bych chtěl touto cestou poděkovat všem, 
kteří v Hulíně tento sport podporují.

Bohumil Kristýnek, vedoucí oddílu stolního tenisu
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otevřeli brány do krásného pohádkového světa, společně 
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Projektový ekotýden „Životní prostředí a my“ nás 
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Všichni se probouzíme do měsíce, pro děti tolik 
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pocukrované chaloupky, Svatý Mikuláš, Vánoce... Herny 
i chodby ŠD si oblékají  ty nejslavnostnější bílé zasněžené 

šatičky. Snad každý dospělák si vybaví nezapomenutelné 
okamžiky - řinčení řetězů, zvoneček. Ano, urostlý Mikuláš 
v bílém plášti s plným košíkem ovoce a sladkostí přišel mezi 
nás. I černý nečesaný chlupáč si chtěl zadupat kopýtky, 
postrašit kluky a holky. Ale básničkou, kterou mu děti zare-
citovaly se přesvědčil, že v družince si hrají samá  „Zlatíčka“ 
(tímto bychom chtěli poděkovat všem rodičům, kteří nám 
zdařilou akci pomohli připravit a také se jí zúčastnili). 

Něžné tóny vánočních koled, kluci a holčičky, kterak 
tráví s rodiči vánoční rukodělné odpoledne, vůně vanilko-
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vánoční dekorace na vánoční jarmark.

Zastavme se na chvíli i my dospělí... s trochou nos-
talgie zavzpomínejme - vraťme se tam domů... k mámě 
a tátovi do krásného, pohádkového a bezstarostného dět-
ství... Až se rozsvítí světýlka v lidských obydlích, usedneme 
k slavnostnímu stolu, u stromečku se rozzáří dětské oči, 
domovem se bude linout vůně purpury...

všem dětem, lidem i zvířátkům krásné a klidné 
vánoce, zdraví a vzájemného porozumění v roce 
2011 přejí vychovatelky školní družiny.

Eva Formánková, vychovatelka školní družiny

sport stolní tenis v Hulíně

Novodobá historie stolního tenisu v Hulíně vznikla 
v roce 1999. Tehdy se sešlo šest nadšenců tohoto sportu, 
kteří hráli stolní tenis v okolních oddílech, aby společně 
tuto sportovní činnost v Hulíně obnovili. Za velké podpory 
Městského úřadu a výboru Spartaku Hulín se to podařilo.

Od roku 1999 jsme začali hrát s jedním čtyřčlenným 
družstvem OP II (okresní přebor 2. třídy, nejnižší soutěž). 
Náš start do soutěže byl úspěšný, takže jsme již v příští 
sezoně hráli OP I.

Propagace tohoto sportu vedla také k tomu, že jsme 
začali přibírat další zájemce, tím jsme rozšířili hráčský 
kádr a hráli OP I i OP II. V průběhu dalších let jsme založili 

i družstvo žáků. Po příchodu několika hráčů z jiných oddílů 
máme 34 členů, kteří hrají v 7 družstvech.

V současné době hrají 2 družstva KP I a II (krajský 
přebor), 2 družstva OP I, 2 družstva OP II a 1 družstvo žáků 
hraje svou soutěž.

Činnost oddílů stolního tenisu je za celou historii, 
nejen novodobou, nejúspěšnější. Je však třeba říci, že bez 
podpory výboru SK Spartak Hulín a Městského úřadu by 
se těchto úspěchů nedosáhlo

Na závěr bych chtěl touto cestou poděkovat všem, 
kteří v Hulíně tento sport podporují.

Bohumil Kristýnek, vedoucí oddílu stolního tenisu
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Fotbalový klub admira zatím za očekáváním

zpráva o druhém turnaji okresní žákovské ligy v šachu 

předání ocenění čstv

Ani jsme se nenadáli a polovina z fotbalové sezony 
2010/2011 je za námi. FK Admira Hulín ji odehrála s bilancí 
tří vítězství, dvou remíz a sedmi proher, plus jedna výhra 
v předehrávce prvního jarního kola. Výsledkem je desátá 
pozice po podzimní části soutěže, což je za očekáváním 
vedení klubu, fanoušků i samotných hráčů.

Na vysvětlenou je nutno říci, že tým začal s výraz-
nou odměnou kádru. Cílem je vytvořit kolektiv mladých 
hráčů, kteří to spolu potáhnou pěkných pár let tak, jak 
tomu bylo v případě „staré party Admiry“. Ke splnění 
tohoto cíle výrazně přispěla dobrá spolupráce s vedením 
Spartaku Hulín. Doplnění týmu sebou přineslo na jedné 

straně čerstvý vítr, na druhé straně se projevila nesehra-
nost. Chyby vyplývající z přechodu do  vyšší soutěže, nás 
stály cenné body. V současné době se sice nacházíme 
v nižších patrech tabulky, ale pevně věříme, že síla tohoto 
kolektivu se v plné míře ukáže v jarních bojích.  

Ke zlepšení výsledků by měla přispět i kvalitní zimní 
příprava, která startuje v lednu a jejíž součástí je již tradiční 
turnaj o Pohár starosty města. 

Admira vzkazuje fanouškům: Zachovejte nám svou pří-
zeň. Vynasnažíme se, aby jarní část dopadla mnohem lépe. 

Jan Horáček
Předseda FK Admira Hulín

V sobotu 9. října 2010 se v Kulturním klubu Hulín 
konalo druhé kolo 11. ročníku okresní žákovské ligy v ša-
chu. Hulínského turnaje se zúčastnilo celkem dvacet osm 
dětí ze šesti oddílů. V kategorii starších žáků zvítězili 
žáci Sokola Postoupky. První Miroslav Rakušan se šesti 
a půl body, druhý Jan Netušil s pěti a půl body a třetí 
Michal Scheichenost s čtyřmi a půl body. V kategorii starší 
žákyně zvítězila Julie Šimčáková s pěti body, druhá byla 
Denisa Schafferová z Hulína se čtyřmi body a třetí Lenka 
Navrátilová ze Sokola Postoupky se třemi body. 

Z jedenácti mladších žáků zvítězil Jiří Podsedníček 
ze Sokola Holešov s pěti body, druhý byl Jan Zatloukal 

z Hulína s pěti body (v dalším turnaji dne 6. 11. 2010 
v Morkovicích se umístil na prvním místě ziskem sedmi 
bodů ze sedmi možných), třetí byl Pavel Oploštil ze Sokola 
Postoupky s pěti body.

Z Hulína se zúčastnilo šest žáků. Dvě druhá místa jsou 
velkým úspěchem. Zvláště v kategorii mladších žáků o prv-
ních třech místech rozhodovala jen pomocná hodnocení.

Organizátoři děkují městu Hulín za podporu velmi 
pěkných cen pro účastníky. Všichni medailisté obdrželi tašku 
s logem města, medaili, diplom a další hodnotné ceny.

Hlavní rozhodčí turnaje RNDr. Dalibor Peňáz

V poločase posledního mistrovského fotbalového 
utkání sezóny na domácí půdě přebral na stadionu pan 
Ludvík Folkner velmi významné ocenění ČSTV: „čestný od-
znak za významný a výjimečný přínos k rozvoji tělovýchovy 
a sportu“. Současně se dožil významného životního jubilea, 
proto vzpomeňme stručný výčet jeho životních milníků:

• již od mládí se věnoval sportu, převážně fotbalu. Zůstal 
však sportu věrný a po skončení  aktivní sportovní 
kariéry nehodil práci pro sport za hlavu

• od roku 1978 vstoupil do výboru fotbalového klubu, kde 
od roku 1980 dodnes zastává funkci pokladníka
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• v roce 1985 se stává tajemníkem Výkonného výboru 

SK Spartaku Hulín a posléze přijal současně i funkci 
hospodáře - tyto funkce zastává do dnešního dne

•	 už třetí volební období pracuje ve Výkonném výboru 
okresního tělovýchovného svazu ČSTV Kroměříž

Ocenění předali místostarosta města Hulína a zástupci 
výkonného výboru SK Spartaku Hulín a fotbalového klubu. 

Blahopřejeme a přejeme hodně sil do další práce.
Ing. Pavel Janečka

okresní přebory jednotlivců ve stolním tenise v Hulíně

O víkendu 20. a 21. listopadu pořádal poprvé ve své 
historii oddíl stolního tenisu SK SPARTAK Hulín okresní 
přebory jednotlivců. Tyto přebory jsou pro většinu hráčů 
našeho okresu (klubu) vrcholem sezóny, nepočítáme-li 
dlouhodobé soutěže družstev. Z hulínské sokolovny se 
stalo na dva dny stolně tenisové centrum. Hrálo se na šesti 
stolech a většina startujících si pochvalovala připravenost 
a zázemí herny. 

V sobotu ráno měli svůj turnaj dorostenecké kate-
gorie. Celkem se sešlo 17 hráčů, z toho dvě dívky. V této 
kategorii je nadvláda bystřických odchovanců, kteří obsa-
dili všechny medailové pozice. První místo získal Vladan 
Nesvadba, druhé Jakub Moráček, třetí Jan Urbiš.  Nejlepší 
hráči Hulína v této kategorii byli na celkově devátém až 
jedenáctém místě v pořadí Adam Topič, Jiří Kubáč a Boris 
Kristýnek ml.  V kategorii čtyřher dorostenců byla opět vi-
dět jasná převaha odchovanců z Bystřice pod Hostýnem.

V sobotu odpoledne začal vrchol přeborů, hrála se 
kategorie mužů. Celkem se registrovalo 31 hráčů, z toho 
osm z Hulína. Turnaj skončil v pozdních večerních hodinách, 
kdy následovala  „tisková konference“ s nezbytným občer-
stvením v podobě pěnivého moku. V kategorii dvouher 
turnaj vyhrál Jiří Kvasnička z Bystřice, na druhém místě 
skončil Tomáš Martinec ze Slávie Kroměříž a na třetím místě 
Tomáš Tůma z Hulína. Z hulínských hráčů se umístil ještě 
na pátém až osmém místě Pavel Šošolík, na devátém až 
šestnáctém Radek Mikulík a Pavel Nesvadba, na sedmnác-
tém až třicátém druhém místě pak Martin Miklík, Vladimír 
Šabík, Ondřej Mrhálek a Boris Kristýnek ml. 

V kategorii čtyřher bylo konečné umístění pro hu-
línské barvy ještě lepší. Kategorii vyhrála velezkušená 
dvojice z Bystřice p.H Jiří Kvasnička - Zdeněk Votava, 
která v dramatickém finále porazila naši dvojici Vladimír 
Šabík - Tomáš Tůma. Na třetím místě skončila poskládaná 

dvojice Radek Mikulík (Hulín) - Vladan Nesvadba (Bystřice). 
Za zmínku také stojí umístění další hulínské dvojice Pavel 
Šošolík - Pavel Nesvadba, která se dostala do čtvrtfinále 
a obsadila pěkné páté až osmé místo.

V neděli byly na pořadu turnaje pro žákovské kate-
gorie - starší žáci, mladší žáci a nejmladší žáčci. Hulín měl 
zastoupení jen v kategorii starších žáků. Z celkového počtu 
25 hráčů se nejlépe umístil Jan Urbiš a druhý skončil David 
Trlica oba z Bystřice p H. a na krásném třetím místě skončil 
Jiří Kubáč z Hulína. Ostatní hulínští hráči skončili ve čtvrtfi-
nále a tudíž před branami o boje o medailová umístění. Byli 
to Milan Vaňhara, Boris Kristýnek ml. a Michal Podešva.

V kategorii čtyřher žáků bylo celkové umístění následu-
jící: Zvítězili Jan Urbiš -  David Trlica (oba Bystřice), druzí byli 
Boris Kristýnek ml. (Hulín) - Hynek Čada (Slavie Kroměříž) 
a třetí hulínská dvojice Jiří Kubáč - Michal Podešva.

Celkově si Hulín v soubojích nevedl vůbec špatně. 
Získal dvě stříbrné a čtyři bronzové medaile, což je pro 
klub historický úspěch. Všichni věříme, že tento úspěch 
povzbudí naše hráče i trenéry a příští ročník okresních 
přeborů bude ještě zdařilejší než ten letošní. 

Radek Mikulík, oddíl stolního tenisu, SK Spartak Hulín
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Děti z družiny vítají Mikuláše.

Vzhůru na mrakodrap! 
- Středisko volného času vyvezlo děti do Zlína. 

Strom splněných přání - Knihovna Hulín 
se v předvánočním shonu věnuje dětem.

 Fotbalisté Admiry při zápase.

Hulínští šachisté se činí.Předání ocenění ČSTV panu Ludvíku Folknerovi.
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